
Referat af bestyrelsesmøde 

Deltog D.4/5-2021, Gitte Kipper, Jørgen Vestbach, Heinrich Mathiasen, Dorthe Jensen & Stine Kam. 
Deltog ikke, Sanne Loft.  

 
 

1) Status af mødet fra sidste gang: 
Den nye belysning, på træningsbanerne, er i fuld gang med at blive sat op nu. De gamle pæle bliver fjernet 
samtidig med opsætningen af de nye pæle. 
 
Der vil blive sat sten op som afspærring, langs alle baner, så der ikke er mulighed for kørsel på banerne. 
 
 
 
2) Igangværende og gennemførte arrangementer/opgaver: 
Der bliver afholdt Rally konkurrence d.5/6. 
 
Nordisk rundering blev afholdt her i april måned. 
  
 
 
3) Træner- og holdstatus: 
Der er på nuværende tidspunkt 27 igangværende hold. 
 
 
 
4) Indkommende forslag: 
Der er ingen nye indkommende forslag. 
 
 
 
5) Nye arrangementer: 
Der bliver afholdt generalforsamling d.10/6, der vil blive sendt en indkaldelse ud til alle medlemmer. 
 
Der vil senere på året blive arrangeret lydighed C konkurrence, som KU vil stå for at få sat op. 
 
 
 
6) Økonomi: 
Alt ser forsat fornuftigt ud i forhold til økonomien. 
 
 
 
7) Andet?: 
 

 

 



Medlemmer af TU: 

Formand: Anne Dalsager 

Medlem: Dorthe Jensen 

Medlem: Charlotte Hjorth 

 

 

Medlemmer af KU:   

Formand: Anker Nyborg Nielsen 

Medlem: Nina Londono 

Medlem: Stine Kam  

    

 


